Z-Wave 工作坊

31/8/2016 11:15 - 12:45

W4 M6会议室



Z-Wave 工作坊,由来自物联网产业链各不同产业层级的代表人物,为物联网人量 身定制,解读各产业链解决方案。分享Z-wave作为关键技术在物联网行业能给你 带来的商机。

论坛议程

全面提升家居安防等级 - 物联网智能安防整体解决方案 11:15 - 11:45

应蓉, 总经理, 上海多灵智能科技有限公司

11:45 - 12:15 关于智能空调——你应该知道的

李欣雨, 事业部总监, 威的科技有限公司

12:15 - 12:45 速度创造竞争优势——互联网+时代的新SI

于晓光, 总裁, 塑联科技(上海)有限公司

语言: 普通话, 不配设同传, 与会费用全免。







Z-Wave Workshop

31/8/2016 11:15 – 12:45 Meeting Room M6 (Hall W4)



Z-Wave workshops will invite representatives from different industry levels in IoT chain to share the latest solutions for the industrial chain which is tailor-made for IoT industry players. The forum will share how Z-wave used as a key technology in the IoT industry can bring you business opportunities.

Schedule

11:15 - 11:45 Fully Upgrade Home Security - Total Solutions for Smart Security in IoT

Ying Rong, General Manager, Dorlink Intelligent Technologies Co., Ltd.

11:45 - 12:15 About Smart Air-conditioning — All you should know about

Li Xinyu, Director of Business, REMOTEC Technology Ltd

12:15 - 12:45 Speed creates you competitive edge — New SI in Internet+ Era

Yu Xiaoguang, President, Sulian Technology (Shanghai) Co Ltd

Language: Mandarin only, without simultaneous interpretation. Free Admission.











^{*}资料截至2016年8月

^{*} Information as of August 2016